
 
 
 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE – VERDAL IDRETTSRÅD 
 
Møtested: Tindved 
Dag/Dato: Mandag 6. februar 2023 – kl 19.00 – 21.30 
 

Til stede:   
Paul Elvebø  
Andrea Rønning 
Ann Sissel Vehus 
Oddfrid Holmli 
Ida Terese Holmen 
Frode Strand, Verdal kommune  
 

Forfall: 
Fredrik Grevskott 
 

Hoved utskrift sendt @: Idrettsrådet, klubbene, Verdal kommune, politiske partier og TrIK. 
 
SAK 25 – 30  2022/2023 
 
SAKLISTE: 
SAK 25  22/23 Godkjenning av sakliste. 
    Vedtak. 
    Framlagt sakliste godkjent 
 
SAK 26  22/23 Godkjenning protokoll av 5.12.2022: 
    Vedtak. 
    Protokoll fra møte 5.12.22 godkjennes 
 
SAK 27  22/23 Referatsaker. 

• Kjentmannsmerke/Ti på Topp: Referat fra møte i komiteen 13.12.22 

• TrIK: Mail av 8.12.22, nyhetsbrev med julehilsen til idretten i Trøndelag desember 2022 

• Verdal kommune: Mail av 15.12.22, detaljregulering Stiklestad skole. 

• NIF: Mail av 15.12.22, lansering av bærekraftstrategi. 

• TrIK: Mail av 6.1.23, nyhetsbrev til idretten i Trøndelag januar 2023 

• Verdal Kommune: Mail av 10.1.23, kommunal arrangementsstøtte i forbindelse med 
Norges Cup skiskyting for junior og senior i Blommen skisenter 20 – 22.1.23 

• Statsforvalteren i Trøndelag: Mail av 11.1.23, melding om oppstart av arbeid med 
forvaltningsplan og besøksstrategi for Ørin naturreservat i Verdal kommune 



• NIF: Mail av 23.1.23, informasjonsbrev fra Idrettsforbundet om strømming av breddeidretten 

• Kjentmannsmerke/Ti på Topp: Referat fra møte i komiteen 25.1.23 
 

Vedtak: 
Referatsakene taes til etterretning 

 
Sak 28  22/23 Vedtakssaker. 

• Verdalshallen. 
Frode orienterte om at Fylkeskommunen leier ut hallen gratis, intern runde hos Verdal 
videregående og Fylkeskommunen har ført til at Verdal videregående fra høsten 2022 følger 
vedtaket i Fylkestinget og leier ut gratis til barn og unge.  
For over 19 år og for kamper betales det etter vedtatte satser. 
Vedtak:  
Idrettsråde sender henvendelse til kommunen med forespørsel om hvordan kommunen 
forholder seg til dette i Øra, Vinnehallen, Sentralidrettsanlegget og svømmehallen der det 
betales etter vedtatte satser for barn og unge. 

 

• Mygame.  
Frode orienterte om at det blir en politisk sak på dette angående kommunale idrettsanlegg. 
Styre i Idrettskretsen har fattet følgende vedtak. "Trøndelag idrettskrets sier nei til strømming 
for alle utøver som er under 18 år. Videre ber man at det utarbeides forslag for retningslinjer 
for utøver som er under 18 år og som deltar i seniorklasse. Videre forutsettes det at norsk 
idrett som et minimum følger de lover og bestemmelser som følger i norsk lov i denne 
saken." 
Vedtak:  
Idrettsråde følger idrettskretsens vedtak. Støtter også saksframlegg til kommunen  

 

• Temaplan for idrett, leik, fysisk aktivitet og anlegg. 
Frode orienterte om vedtatt ny temaplan og gjennomgikk tiltaket «kartlegge kostnadsdrivene 
i idretten» som vi starter opp med først. 
Vedtak:  
Idrettsråde og kommunen innkaller klubbene til medlemsmøte 20. Mars for en orientering om 
målet med kartlegginga. 
 

• Verdal IL, salg av stadionnavnet på Sentralidrettsanlegget. 
Frode orienterte om politisk vedtak i saken og prosess med fordeling. 
Vedtak:  
Idrettsråde tar orienteringa til etterretning og ønsker og bli oppdatert etter hvert. 
 

• Medlemsmøte våren 2023 
Idrettens saker til kommunebudsjettet 2023 sendes inn til kommunen innen utgangen av 
april månede og kartlegge kostnadsdrivene i idretten. 
Vedtak:  
Idrettsråde kaller inn til medlemsmøte mandag 20. Mars i Kommunestyresalen 
  

• Regnskap for 2022 – utkast til budsjett for 2023 
- Sluttregnskap for 2022 viser et underskudd på kr 9 931 mot budsjettert underskudd på kr 

23 161 – bilagene underskrevet og leveres Kontrollutvalget.  
- Utkast til budsjett for 2023 gjennomgått, framlegges på Årsmøte i juni til godkjenning. 

Vedtak: 
Sluttregnskap for 2022 tatt til etterretning 
Budsjettforslag 2023 tatt til etterretning 



Det kjøpes inn bekledning med idrettsrådets logo på til Styre, valgkomite og Kontrollutvalget. 
Oddfrid og Andrea innhenter tilbud som framlegges på neste Styremøte 

 

• Prioritering av spillemiddelsøknader 2023. 
- Frode gjennomgikk prioriteringsforslag på Styremøte 5.12.22 der ikke riktig alle innmeldte 

søknadene var ferdigbehandlet. 
- Idrettsrådet mottok endelig prioriteringsforslag per e-post 3.1.23. 

Vedtak: 
Styre behandlet forslaget per e-post og tilsluttet seg forslaget til prioritering av Spillemidler 
for 2023 som ble i utvalg Mennesker og Livskvalitet den 18.1.23. 

 

• Kriterier til utstyr/aktivitetsmidler.  
Forslag til revidert kriteriene til idrettsrådets utstyr/aktivitetsmidler for 2023 ble gjennomgått. 
Det framkom flere nye innspill i møte  
Vedtak: 
Ida og Andrea utarbeider nytt revidert forslag som framlegges på neste Styremøte  
 

• Samarbeidsavtale Ti på Topp. 
Samarbeidsavtale for Ti på Topp i Verdal mellom Verdal Idrettsråde og Bedriftsidrettskretsen 
som ble opprettet i 2011 ble sist revidert i 2019 med fire års varighet.  
En gjennomgang av dagens avtale ble foretatt der det ikke framkom ønske om justering i 
punktene i avtalen.  
Vedtak: 
Sammarbeidsavtalen videreføres. møte mellom partene blir 14.2.23 for underskriving av 
avtalen i ytterlig nye fire år fram til 2027.  
 

• Idrettsaker under utredning: 
Stiklestad skole med idrettsanlegg. Vedtak i kommunestyre 30.1.2023 
Idrettsråde, berørte klubber blir innkalt til møte etter hvert om heve senkegulv i hallen for turn 
samt fotballbanen. 
 

• Rekruteringsanlegg for Friidrett i Verdal. Vedtak i kommunestyre 12.12.2022 
Første møte i arbeidsgruppa avviklet 9.1.23, sak legges fram til politisk behandling i første 
halvår 2023. Prosess pågår. 

 

• Tråkkemaskiner i Verdal. Vedtak i kommunestyre 12.12.2022. 
Første møte avviklet 2.2.23 for å stifte et AS. Prosess videre er at berørte klubber behandler 
på sine Årsmøter så kaller Leksdal IL inn til stiftelsesmøte i april. 

 

• Garderobebygg/klubbhus Verdal IL. Vedtak i Kommunestyret 12.12.2022. 
Første møte avviklet 11.1.23 der det ble opprettet en arbeidsgruppe og en styringsgruppe. 
Prosess pågår. 
Vedtak: 
Idrettsaker under utredning taes til etterretning 

 

• Høringer 
Idrettsrådet har mottatt følgende høringer.  
Trøndelag idrettskrets. Høring på årlig prioritering av idrettsanlegg i Trøndelag – 
forslag til NIFs idrettsting 2023 

- Idrettskrets gjør en årlig prioritering for "anlegg av regional betydning i et 
aktivitetsfellesskap". Idrettskretsen ønsker innspill fra idrettsrådene til endringer i 
prioriteringen for 2023.  



- Idrettskretsen ønsker innspill på forslag til NIFs idrettsting 2023 fra idrettsrådene 
Vedtak: 
Felles forslag til innspill godkjent av idrettsonerådet i møte 13.12.22 og oversendt 
Idrettskretsen 19.12.22 
Felles forslag til NIF`S idrettsting 2023 fra Idrettsoneråd innherred oversendt Idrettskretsen 
19.12.22 

 

Statsforvalteren i Trøndelag.  
- Oppstart av arbeid med forvaltningsplan og besøksstrategi for Ørin naturreservat i Verdal 

kommune 
Vedtak: 
Det avgis ikke høringsutalelse da område ikke berører idrettsaktivitet 

 
Sak 29  22/23 Orienteringer. 

Paul: 

• Til stede på Kommunestyre møte 12.12.22, sluttbehandling av kommunebudsjett for 2023 og 
investeringsbudsjett for 2023 – 2026 

• Samarbeidsmøte med Ordfører og leder utvalg Mennesker og Livskvalitet 19.12.22 

• Møte med Verdal Friidrettsklubb på messingen 3.1.23 

• Deltok på Verdal kommunes, evalueringsmøte-prosess Friidrettsanlegg 9.1.23 med Verdal 
Friidrettsklubb  

• Deltok på Teamsmøte arrangert av Verdal IL 9.1.23 

• Samarbeidsmøte med Kulturkontoret 10.1.23 

• Deltok på Teams under Trøndelag Fylkeskommunes regionalt innspills møte om 
spillemiddelordningen på Scandic Hell, Stjørdal 16.1.23.  

• Repsentasjon under Stiklestad IL`s Norges cup i skiskyting i Blommen skisenter 21.1.23 

• Deltok på Levanger idrettsråds styremøte 24.1.23 i lag med Andrea 

• Samarbeidsmøte med Kulturkontoret 3.2.23 
 

Ann Sissel: 

• Møte i komiteen avviklet 13.12.22 og 25.1.23 

• Ny person inn i komiteen, Frode Aksnes med ansvar for markedsføring 

• Jobber med et infoskriv som sendes ut til bedrifter osv. for å øke salget av Kjentmannshefte. 

• Deltok på dialogmøte Ti på Topp i rådet for likestilling av funksjonshemmede 31.1.23 i lag 
med Andrea fra Bedriftsidrettskretsen. 
Protokoll fra møte: PS 3/23 Dialogmøte med Bedriftsidretten Ti på topp. 
Rådet for likestilling av funksjonshemmedes behandling av sak 3/2023 i møte den 
31.01.2023: Behandling  
Ann Sissel Vehus fra Ti på Topp Verdal og Andrea Hagstrøm fra Bedriftsidretten møtte. 
Medlemmer i rådet ønsket dialog rundt å eventuelt utvide tilbudet, med f.eks. flere poster, 
poster som ikke er krevende. Viste til at tilbudet på Levanger har 20 poster og oppleves fra 
en del som et bedre tilbud enn det som er på Verdal. Ønsker å utfordre de på å få til et tilbud 
på f.eks. 20 poster. Ti på topp I Verdal prøver de å variere turene, og dette er 
arbeidskrevende, både med tanke på avtaler med grunneiere og med tanke på sikkerhet når 
det gjelder bl.a. parkering. Ti på Topp tar med seg signalene i det videre arbeidet. Rådet kan 
sende over liste over lavterskelturer som et forslag - følgende må være vurdert: Parkeringer, 
innsjekkingspunktet kan ikke være midt i skogen. Rådet oppfordres også til å sjekke status 
Tur for Alle. 

 
 
 



Sak 30  22/23 Trøndelag idrettskrets/Idrettslagene  

• Idrettsoneråd innherred avviklet arbeidsmøte på Teams 13.12.22 med følgende agenda. - 
Mitt Varsel v/Cecilie Prebensen, seniorrådgiver verdiarbeid i NIF - Høring på årlig prioritering 
av idrettsanlegg i Trøndelag - Revidering av samarbeidsavtale - Saker til Idrettstinget 2023 
Paul deltok. 
 

• Idrettsoneråd innherred avviklet arbeidsmøte på Teams 30.1.23 med følgende agenda - 
Runde rundt bordet - Tanker rundt en handlingsplan knyttet til innhold i samarbeidsavtale 
Paul deltok. 

 

Idrettslagene: 
Verdal Frisbeeklubb. 

• Befaring foretatt med kommunen for område til Frisbee. 
 

Leksdal IL. 

• Henvendelse sendt til kommunen angående Leksdal skole når den legges ned og 
idrettslagets muligheter til bruk. 
 

Inndal IL. 

• Skolen selges, og Inndal IL får overta vederlagsfritt idrettsområder/forsamlingshuset. 
Idrettslaget påføres årlige utgifter grunnet barnehage som er i etasjen over forsamlingshuset. 
Idrettslaget går i dialog med kommunen om mulig årlig støtte fra kommunen til dette 
 

Ness IL. 

• Noe uklart rundt eierforholdet på fotballbanen som nå er løst slik at kommunen eier grunnen 
og Ness IL forpakter i ti år. 
 

Vedtak: 
    Sak 30 tas til etterretning  
 
 
 
 
Neste Styremøte mandag 27. mars 2023 

 
 
 
 
 
 
 

Paul Elvebø      Andrea Rønning 
Leder       Nestleder 

 


